
   

      
      
     

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk O60/KdB/2018-01      

betreft 2de commissie – persoonsgebonden materies      

Mevrouw Goedele De Cock , voorzitter, opent de zitting om 18.00. 

 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 06 
december 2017. 

Gedeputeerde Hertog merkt op bij punt 2. Onderwijs p.2. 
bovenaan dat de formulering beter wordt: ‘ in de toekomst’ zullen 
toenemen in het kader van het huidige ontwerp van het nieuw 
financieringsdecreet. 

2. PTI Zottegem 

Verhelpen van condensatieproblemen op de sheddaken van 
de werkhuizen. Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te 
gunnen bij wijze van openbare procedure. 

Het dossier spreekt voor zich. Er zitten ook foto’s bij. Mevrouw 
De Troyer, voorzitter van de provincieraad, wenst op te merken dat dit 
ernstige feiten zijn. 

3. Provinciale scholen 

Raamovereenkomst voor het beheren van het 
schoolboekenfonds 2018-2022 – start procedure. Goedkeuring van 
bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van openbare 
procedure met nationale en Europese bekendmaking. 

 

Geen vragen 

4. WMD – jaaractieplannen onderwijs 

Goedkeuring van het jaaractieplan 2018 

Geen vragen 

vergadering van 
24 januari 2018      

Aanwezig 

Alici Dursun, Blommaert 
(secretaris) , 
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5. Provinciale Uitleendienst – reglementering 

Vaststelling van het reglement m.b.t. de uitlening van 
audiovisueel, spel- en tentoonstellingsmateriaal en opheffing van het 
reglement van 16 maart 2011, inwerkingtreding op 01 maart 2018 

Mevrouw Haentjens stelt dat het reglement duidelijk is; Voor 
‘sport’ is er geen probleem., maar de vraag stelt zich voor 
‘tentoonstellingsmateriaal’. Over welk materiaal gaat dit nog? 

Gedeputeerde Couckuyt stelt dat het gaat over gewoon 
tentoonstellingsmateriaal zoals bv. vitrinekasten e.d. en dat dit alles 
blijft op de plaats waar het zich bevindt. 

6. Erfgoed – reglementering 

Reglement m.b.t. de toekenning van subsidies voor 
werkzaamheden aan niet-beschermd waardevol onroerend klein 
historisch erfgoed of voor de inrichting van een onroerend 
erfgoeddepot (correctie materiële vergissing) en opheffing van het 
Reglement van 15 november 2017, inwerkingtreding op 01 februari 
2018 met overgangsmaatregelen; 

De heer Kurt Moens stelt dat we als provincie al veel en goed 
verricht hebben voor onroerend religieus erfgoed. 

Nu gaat het over roerend religieus erfgoed; 

De heer Kurt Moens verwijst naar het CRKC te Leuven en 
stelt zich de vraag of de provincie hier geen taak heeft om dit kenbaar 
te maken aan de lokale gemeenschap. 

Gedeputeerde Couckuyt vermoedt dat zij daar kennis van 
hebben. Gedeputeerde Vercamer stelt dat trouwens de aartspriester in 
Brussel daar kennis van heeft. De provincie heeft hier trouwens al veel 
baanbrekend werk verricht. 

De heer Kurt Moens benadrukt dat heet enkel over een 
suggestie gaat. 

Gedeputeerde Couckuyt vat samen dat de heer Kurt Moens 
pleit voor informatieverstrekking. 

De heer Nico de Smet vult aan dat deze vraag reeds gesteld 
werd maar dan voor de Orthodoxe Kerk van Gent. Deze info werd 
toen meegegeven op het decretaal overleg. Er werd toen 
teruggekoppeld dat zij werkten vanuit de orthodoxe ritus. Dat moet 
dan aan andere voorwaarden voldoen. Voor deze specifieke 
Orthodoxe kerkfabriek van Aalst zal dit alles nog eens meegegeven 
worden op het volgend decretaal overleg en nagevraagd worden of zij 
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in kennis zijn van het bestaan van het CRKC. Verder doen zij daar dan 
mee wat ze willen. 

7. Erediensten 

Orthodoxe Kerkfabriek Heilige Apostel Andreas en Heilige 
Materne te Aalst Akteneming van het budget 2018 en van het verslag 
over de concrete toepassing van de betrokkenheid bij de lokale 
gemeenschap en van de conclusies van de deputatie bij dit verslag 

De heer Kurt Moens formuleert een algemene opmerking bij 
‘betrokkenheid’ bij de lokale gemeenschap: sommigen doen het 
behoorlijk, maar andereen zijn vrij zwak; Hij stelt aldus een verschil 
vast van gemeenschap tot gemeenschap en vraagt aldus om te blijven 
aandringen. 

Mevrouw Van Boven verwijst naar haar vraag uit het verleden 
meer bepaald naar een omschrijving van het begrip ‘betrokkenheid’: 
“wat verwacht men van betrokkenheid bij de lokale gemeenschap 
want het is duidelijk dat elke activiteit die gepland wordt betrekking 
heeft op de Islam?” Dit noemt mevrouw Van Boven geen 
‘betrokkenheid’. Bij de Turkse gemeenschap heeft mevrouw van 
Boven in het verslag kunnen lezen dat zij nog nooit gehoord hadden 
van een verantwoording van de betrokkenheid bij de lokale 
gemeenschap. Dit zou een nieuw geven zijn, hoewel dit een 
voorwaarde is. 

Gedeputeerde Couckuyt vraagt of dit beschreven is; 

De heer Nico de Smet stelt dat dit beschreven staat in het 
besluit van de Vlaamse regering( 2005), dit is dec. 2015 actueel 
geworden op vraag van Vlaams parlementslid Sminate. Er is dan een 
brief gekomen van minister Homans naar alle gouverneurs. Op dat 
moment is dit opnieuw onder de aandacht gebracht van de 5 
Islamitische gemeenschappen en de Orthodoxe Kerkfabriek van Aalst. 
Sindsdien (2016) dienen zij jaarlijks zo een verslag in. 

Zoals gesteld :er zijn erbij die het goed doen, er zijn erbij die 
het minder uitgebreid doen. 

Wat er in het verslag moet staan staat in het Besluit van de 
Vlaamse Regering d.d. 30/09/2015: 

- Benaderende opgave aantal gelovigen; 

- De wijze waarop zij in haar werking en contacten met 
gelovigen de Nederlandse taal gebruikt; 

- De organisatie van haar contacten met de bestuurlijke 
overheid van de gemeente of de gemeenten van haar 
gebiedsomschrijving 



 p. 4/5 
 

./... 

Men voegt hier zoveel aan toe als men wil. In de conclusie 
geeft de administratie aan in welke mate ze op deze zaken hebben 
geantwoord. Dit wordt dan aan de Raad voorgelegd. Daarna vertrekt 
een brief naar de gouverneur samen met het verslag in bijlage. 

De gouverneur communiceert dit naar de Vlaamse Regering, 
eventueel met de opmerkingen die hij daar bij heeft. 

Dit is de procedure, uitgewerkt in het besluit van de Vlaamse 
Regering. 

De bepalingen zijn dus zeer algemeen. 

8. Erediensten 

Islamitische gemeenschap Ensarija te Gent 

Akteneming van het budget 2018 en van het verslag over de 
concrete toepassing van de betrokkenheid bij de lokale gemeenschap 
en van de conclusies van de deputatie bij dit verslag 

Zie punt 8. 

9. Erediensten 

Islamitische gemeenschap Hicret Camii te Sint-Niklaas 

Akteneming van het budget 2018 en van het verslag over de 
concrete toepassing van de betrokkenheid bij de lokale gemeenschap 
en van de conclusies van de deputatie bij dit verslag 

Mevrouw Gillis stelt dat er in de verslagen ook goede 
voorbeelden terug te vinden zijn van lokale betrokkenheid zoals 
maaltijden, schoolbezoeken, opendeurdagen, … 

10. Erediensten 

Islamitische gemeenschap Kevser Moskee te Aalst 

Akteneming van het budget 2018 en van het verslag over de 
concrete toepassing van de betrokkenheid bij de lokale gemeenschap 
en van de conclusies van de deputatie bij dit verslag 

Geen opmerkingen 

11. APB Provinciaal Zorgcentrum Lemberge 

Goedkeuring van het budget 2018 zoals vastgesteld door de 
raad van bestuur van 19 december 2017 



 p. 5/5 
 

./... 

De heer Van Pée heeft geen vraag , maar stelt vast dat 
Lemberge in vergelijking met 5à 6 jaar terug een enorm positieve 
evolutie kent en zeer mooie cijfers brengt. 

Gedeputeerde Couckuyt heeft te kennen dat de grote 
verdienste hier bij het personeel ligt . Zij hebben de grote 
veranderingsprocessen gedragen en geimplementeerd; Zij hebben 
Lemberge gemaakt tot wat het nu is. 

Mevrouw De Troyer, voorzitter van de provincieraad, stelt dat 
er de laatste jaren veel inspanningen geleverd zijn op het veld ten 
goede van Lemberge. Er is zeer goed werk geleverd door de directies, 
gedeputeerde Couckuyt en al het personeel. 

De heer Scheire sluit zich hier bij aan. De vraag stelt zich 
aldus of door de positieve evolutie de toekomst voor Lemberge veilig 
gesteld is. 

Gedeputeerde Couckuyt geeft mee dat persoonsgebonden 
materies niet meer kunnen voor de provincies. 

Lemberge zal nog 2 jaar tot de bevoegdheid van de provincie 
blijven behoren. Deze 2 jaren zijn nodig om een inkanteling te 
voorzien in een zorgbedrijf samen met de OCMW’s ( volgens de 
OCMW wetgeving) (Zorgband Leie en Schelde). 

Vlaanderen zal hier opnieuw zijn verantwoording dienen op te 
nemen maar daar wordt in een permanente dialoog aan gewerkt. 

12. Varia 

Bezoek aan Gentse campus ( Onderwijs) 

Op de Campus zijn er zware bouwwerken aan de gang. Dit 
bemoeilijkt tevens de toegankelijkheid tot de scholen. Vandaar het 
voorstel om het bezoek te verschuiven naar april/mei 2018. 

 

 

De zitting wordt beëindigd om 18u45 

 

Gent, 24 januari 2018     

Kristel de Boevere   Goedele de Cock 

Ambtenaar-verslaggever  Voorzitter 


